
 

Raadsinformatiebrief 
 
 

Informatiebrief 
 
Van Anne-Marie Kennis   

Aan Gemeenteraad Blaricum   

Portefeuillehouder Anne-Marie Kennis Datum 28-05-2019 

Informatie bij Yorun van Kasteel Tel. nr. 103 

 

Geheim of openbaar (Wet openbaarheid van bestuur) 

Openbaar 

 

Onderwerp  

Toelichting op de totstandkoming van de hoogte van het te verlenen subsidiebedrag. 

 

Kennisnemen van 

Beslisprocedure rondom verlenen subsidies voor Sportverenigingen. 

 

Aanleiding (inleiding) 
Op basis van de Regeling investeringssubsidies scouting en sportverenigingen Blaricum (de Regeling) 
hebben verenigingen tussen 1 maart en 8 april hun subsidieaanvraag kunnen indienen. De 
ingediende aanvragen zijn getoetst aan de gestelde indieningsvereisten. Daarna is een juridische, 
financiële en vastgoed-technische toetst gedaan om de aanvraag te beoordelen, waarna de hoogte 
van het te verlenen subsidiebedrag is bepalen. Voorwaarde bij verlening is o.a. dat de verenigingen 
in staat zijn hun aandeel in de kosten te dragen.  
 
Er zijn binnen de gestelde termijnen vier aanvragen ingediend, te weten:  
LTV de Bijvanck, BLTC Blaricum, Stad en Lande Ruiters en Vlugheid en Kracht. 
 
Het college heeft besloten akkoord te gaan met het verlenen van het subsidiebedrag aan 
Tennisvereniging LTV de Bijvanck, Stad en Lande > Ruiters en Vlugheid en Kracht. 
 
De aanvraag van Tennisvereniging BLTC voldoet niet aan de indieningsvereisten   lid 3 sub i; geeft 
aan:  indien de subsidiabele kosten worden medegefinancierd met een bijdrage van derden: is een 
schriftelijk bewijs benodigd waaruit blijkt dat de middelen uiterlijk één maand voorafgaand aan de 
start van de subsidiabele activiteiten zullen zijn ontvangen.  
 
De vereniging heeft aangegeven dat zij de financiering via een derde partij wenst te doen. Echter het 
is nog niet duidelijk op welke wijze dit plaats zal vinden.  De derde partij heeft nog geen 
onvoorwaardelijke toezegging gedaan het aandeel in de kosten van de BLTC te financieren. 
De gemeente is zich ervan bewust dat voor de banen van de BLTC in de nabije toekomst renovatie 
noodzakelijk is. Wij zijn daarom momenteel in gesprek met de vereniging en de mogelijke 
investeerders, om te kijken op welke wijze er een oplossing gevonden kan worden in deze situatie.  
 



 

Op basis van de beslistermijnen, zoals gesteld in de Regeling, dient er 8 weken na uiterste indiening 
een besluit genomen te worden door het college. Er kan op dit moment niet met voldoende 
zekerheid worden gesteld dat de vereniging kan voldoen aan de financieringsvereisten. Daarom 
heeft het college besloten voor nu de subsidieaanvraag zoals ingediend door de BLTC af te wijzen.  
 

Communicatie 
Alle verenigingen krijgen bericht over het besluit van toekenning van de subsidies middels een 
beschikking. Ook wordt de Sportraad bijgepraat over de genomen beslissingen. 

 

Vervolg 

Met de verenigingen worden afspraken gemaakt wanneer zij de te verlenen subsidie ontvangen. Zij 

ontvangen hiervoor een beschikking.  

 

Bijlage(n) 

N.v.t. 

 

 


